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     Protokół Nr XXVI/20 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 23 października 2020 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że ze względu na sytuację 
panującą w kraju, dotyczącą ogłoszenia na terenie Rzeczypospolitej Polskiej stanu 
zagrożenia epidemiologicznego w dzisiejszej sesji biorą udział wyłącznie sami Radni, 
bez udziału Kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników oraz gości 
zaproszonych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady Sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady wynosi 15 Radnych. Nieobecny Radny M. Tobiszewski oraz Radny  
C. Turczyk. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że chciałaby dokonać zmiany  
w porządku obrad sesji, polegającą do wykreśleniu w pkt. 12 porządku obrad 
podpunktu c- projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usuniecie pojazdu  
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym- druk nr 1387. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania zmiany do porządku obrad: 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy  
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się”  
przyjęła zmianę do porządku obrad polegającą na wycofaniu w pkt. 12  
ppkt c projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usuniecie pojazdu z drogi 
 i jego parkowanie na parkingu strzeżonym- druk nr 1387. 

Treść z listy imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów : 

a)   z XXIV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia  11.09.2020 r. 
b)   z nadzwyczajnej XXV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 

24.09.2020 r. 
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4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami  
– druk nr 1459. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 2020 r.  
– druk nr 1420. 

9. Sprawozdanie z działań realizowanych przez Państwową Inspekcję Sanitarną  
w ramach bezpiecznych wakacji 2020 – druk nr 1458. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie powiatu drawskiego 
w roku szkolnym 2019/2020 – druk nr 1451. 

11. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych dokonanych przez : 

a) Wojewodę – druk nr 1463; 
b) Starostę – druk nr 1462; 
c) Przewodniczącego Rady – druk nr 1464; 
d) Urząd Skarbowy – druk  nr 1465. 

 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany planu pracy Rady Powiatu Drawskiego - druk nr 1450; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim –  druk nr 1438; 

c) wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu darowizny nieruchomości – druk nr 
1436; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań  
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2020 roku – druk nr 1446; 

e)   zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020 - druk nr 1448. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Komunikaty i sprawy różne.  

15. Zakończenie sesji. 

 

 

Punkt 3 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 11.09.2020 r.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 

protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 11.09.2020 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXIV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 11.09.2020 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 11.09.2020 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXIV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
11.09.2020 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej XXV sesji Rady 
Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 24.09.2020 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z nadzwyczajnej XXV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 24.09.2020 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z nadzwyczajnej XXV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 24.09.2020 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z nadzwyczajnej XXV sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 24.09.2020 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z nadzwyczajnej XXV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej  
w dniu 24.09.2020 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach 
na sesję.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 
Stanisława Cybulę. 

 

 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 
sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Starosta dodał, że uczestniczył  
w zgromadzeniu ogólnym Związku Powiatów Polskich, podczas którego nasz Powiat 
otrzyma dwa wyróżnienia. Jeden to tytuł honorowy „Super Powiat” za inicjatywy 
podejmowane i realizowane w powiecie na wielu płaszczyznach i drugi tytuł we 
współzawodnictwie Powiatów do 60 tys. mieszkańców Powiat Drawski zajął 3 miejsce, 
to jest statuetka, tam jest dziewięćdziesiąt kilka kryteriów ocenianych przez cały rok. 
Bardzo serdecznie Państwu gratuluję i dziękuję pracownikom Starostwa i jednostek 
organizacyjnych. Jeżeli są pytania, to bardzo proszę.   

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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 Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że 29 września Zarząd  
w trzyosobowym składzie podjął uchwałę o przyznaniu nagrody Dyrektora, jak co roku 
z okazji święta Edukacji Narodowej, chciałbym się dowiedzieć kto był wnioskodawcą 
takiej nagrody przyznanej dla tego Dyrektora, bo w protokole Zarządu przeczytałem, że 
Zarząd zaproponował. To jest pierwsza sprawa i druga sprawa chciałbym się dowiedzieć 
jakie były kryteria, bo w protokole tych kryteriów nie ma, ani uzasadnienie dlaczego 
tak, a nie inaczej. Chcę powiedzieć, że Pani Dyrektor Głodek, która otrzymała tą 
nagrodę- gratuluję jej, e grudniu zeszłego roku, czyli za ten okres, za który dostała 
nagrodę złamała prawo i budżetowe i lokalne ponieważ wypłaciła pieniądze bez 
podstawy prawnej, mówię o wyrównaniu za godziny wychowawcze od września, jako  
jedyny dyrektor w szkole, myślę, że jest to co najmniej wątpliwe, żeby nagradzać 
dyrektora, który nie postępuje zgodnie z prawem.  

  Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że na pewno Dyrektor Głodek 
sobie na tą nagrodę zasłużyła, dlatego, że zmieniło się tam wiele od ubiegłego roku od 
1 września, jeśli chodzi o nabory, o zajęcia, które są prowadzone, podejście do 
rodziców, uczniów, współpraca z młodzieżą, ale zwracam się do Pani Przewodniczącej 
udzielimy tej odpowiedzi na piśmie, bo jest ona wielowątkowa, zbierzemy informacje 
 i udzielimy na piśmie.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 

 Nikt więcej z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który serdecznie podziękował Radnym, 
członkom Zarządu, pracownikom i kierownikom jednostek za te tytuły i osiągnięcia.  

 
Punkt 5 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim są interpelacje, wnioski i zapytania.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelację? 
 
Głos zabrał Radna B. Głowacka, która powiedziała, że ma zapytanie do Pana 

Starosty, które dotyczy samorządowców z Powiatu Drawskiego i z Gminy Ińsko 
 z Wojewodą Zachodniopomorskim i to spotkanie dotyczyło zmiany granic Gminy 
Drawsko Pomorskie, Kalisz Pomorski i Ińsko. Zmiana miałaby polegać na przyłączeniu 
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części poligonowej do Gminy Ińsko, oczywiście byłoby to kosztem tych dwóch Gmin,, 
wymienionych wcześniej. W związku z tym otrzymałam prośbę o to zapytanie 
członków Kaliskiego Komitetu Prawa i Sprawiedliwości z dużym zaniepokojeniem tą 
sytuacją, która spotka się z dużym niezadowoleniem mieszkańców, jak tez stwarza duże 
zagrożenie, jeśli chodzi o pogorszenie sytuacji ekonomicznej tych gmin, a pamiętam 
sytuację gminy Ostrowice, w związku z tym myślę, że to zaniepokojenie jest zasadne  
i moje pytanie dotyczy etapu w/w rozmów i starań Gminy Ińsko o poszerzenie granic 
swojej gminy oraz stanowisko i planowane działania Starosty jako przedstawiciela 
Powiatu Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację lub zapytania? 

 
Nikt z Radnych interpelacji i zapytań nie zgłaszał.  
 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z obecną sytuacją 

panującą w kraju w punkcie trybuna obywatelska nie zabierze głosu żaden  
z mieszkańców.  

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz na posiedzeniu w dniu 21 października 2020 r. Obecnych  było 6 członków 
Komisji. W toku obrad, zgodnie z przyjętym porządkiem Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Pani Izabela Krężołek przedstawiła dokument dotyczący informacji o stanie realizacji 
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zadań oświatowych na terenie powiatu drawskiego w roku szkolnym 2019/2020. 
Członkowie Komisji po dyskusji i wyjaśnieniach Pani Naczelnik uzyskali pełną wiedzę 
zawarta w powyższym dokumencie. Następnie dyskutowano nad sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 2020 r. członkowie Komisji 
wysłuchali Panią Skarbnik Joannę Andrykowską, Pana Starostę- Stanisława Cybulę 
oraz Pana Waldemara Włodarczyka. W trakcie dyskusji członkowie Komisji otrzymali 
odpowiedzi na wszystkie pytania, po dyskusji przedstawione sprawozdanie zostało 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane. W kolejnej części została ustalona data 
następnego posiedzenia Komisji na dzień 23 października 2020 r. Celem tego spotkania 
będzie analiza, zaopiniowanie i przekazanie do Zarządu Powiatu złożonych wniosków 
przez wszystkie Komisje Rady. Następnie dokonano analizy projektów uchwał  
będących przedmiotem sesji. W pierwszej kolejności omówiono projekt uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020, wyjaśnienia złożyli Pani 
Skarbnik oraz Pan Starosta. Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany. Pozostałe wszystkie projekty uch3wał znajdujące się w porządku 
dzisiejszej sesji uzyskały pozytywne opinie  członków Komisji.    

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz w dniu 19 października  
2020 r. na swoim posiedzeniu Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 2020 r. Sprawozdanie omawiała Pani 
Skarbnik Joanna Andrykowska, analizowano informacje o stanie realizacji zadań 
oświatowych na terenie powiatu drawskiego w roku szkolnym 2019/2020. Wyjaśnień 
do materiału udzielała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji Izabela Krężołek. Komisja 
Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wszystkie materiały na dzisiejszą sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała w dniu 19 października 
2020 r. z udziałem pracowników Starostwa. Podczas posiedzenia omówiono trudności 
w dostępności do opieki zdrowotnej dyżurujących aptek w Powiecie Drawskim  
i podejmowane w tym zakresie działania, funkcjonowanie poradni oraz szpitala, a także 
proponowane zmiany w ofercie Drawskiego Centrum Specjalistycznego Szpitali 
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Polskich, oceniono sezon letni „Bezpieczne wakacje”, trudności związane  
z opracowaniem jednolitej informacji na temat usunięcia azbestu w poszczególnych 
Gminach Powiatu Drawskiego w roku 2020. Komisja zaopiniowała pozytywnie 
uchwałę zmieniającą podział środków PFRON. W sprawach bieżących omówiono 
epidemiczne zagrożenia związane z aktualną sytuacją zdrowotną w Powiecie Drawskim 
w związku z COVID-19 oraz konieczność ustalenia akceptowalnych zmian 
 i priorytetów realizowanej oferty Szpitali Polskich w perspektywie wieloletniej 
prognozy zadań z określeniem rocznym. Komisja sformułowała ostateczne propozycje 
do budżetu na 2021 rok w zakresie organizacji konferencji, warsztatów na temat 
psychiatrii i zdrowia psychicznego, zakupu samochodu do PCPR-u i zakupu sprzętu do 
szpitala.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty w okresie między sesjami.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym nie odbyła żadnego posiedzenia.  

 
Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest sprawozdanie z wykonania 
budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 2020 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie 

z wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. w wersji elektronicznej i spytała, czy Radni 
mają pytania do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 
2020 r.? 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Treść sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 2020 
r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 
 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest sprawozdanie z działań 
realizowanych przez Państwową Inspekcję Sanitarną w ramach bezpiecznych wakacji 
2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie 

z działań realizowanych przez Państwową Inspekcję Sanitarną w ramach bezpiecznych 
wakacji 2020. w wersji elektronicznej i spytała, czy Radni mają pytania do 
sprawozdania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Treść sprawozdania z działań realizowanych przez Państwową Inspekcję 
Sanitarną w ramach bezpiecznych wakacji 2020 stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 

 

Punkt 10 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest informacja o stanie realizacji 
zadań oświatowych na terenie powiatu drawskiego w roku szkolnym 2019/2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie powiatu drawskiego w roku szkolnym 
2019/2020 w wersji elektronicznej i spytała, czy Radni mają pytania do tego materiału? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Treść informacji o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie powiatu 
drawskiego w roku szkolnym 2019/2020 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Punkt 11 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest informacja z analizy 
oświadczeń majątkowych dokonanych przez Wojewodę, Starostę, Przewodniczącego 
Rady i Urząd Skarbowy.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Pana Starostę S. Cybulę  
o przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który poinformował Radnych , że dokonał analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych Staroście, błędy w nich są nieznaczne. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała  Radnych, że dokonała analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych i poprosił o wyeliminowanie błędów w przyszłości.  
 
Treść złożonych informacji z analizy oświadczeń majątkowych stanowią załączniki 
nr 11, nr 12 i nr 13 do protokołu.  

 
 

Punkt 12 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest podjęcie uchwał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany planu pracy Rady Powiatu Drawskiego. Przewodnicząca 
Rady Powiatu poinformowała, że ze względu na stan epidemii wprowadzony 
Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie ogłoszenia na 
obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stany epidemii proponuje zmianę w planie pracy 
polegającą na odwołaniu uroczystej sesji z okazji Święta Niepodległości. Sesja 
organizowana co roku miała charakter uroczysty z udziałem młodzieży ze szkół, 
kombatantów i wielu gości zapraszanych, nie tylko z naszego Powiatu. W związku  
z obecna sytuacją, związaną z zagrożeniem, jakie niesie COVID 19 jesteśmy zmuszeni, 
aby tą sesję odwołać.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w  sprawie zmiany planu pracy Rady Powiatu Drawskiego. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVI/185/2020 w sprawie zmiany planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej i spytała, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który zgłosił uwagi odnośnie obsługi  
BHP- 3 strona statutu CUW. 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że szkolenia są wpisane  
w ustawie o wykonywaniu zadań BHP i one wynikają jakby z urzędu, tutaj nie ma 
potrzeby dodatkowego wpisywania, bo samo to przez się rozumie, ale jeżeli jest taki 
wniosek, to ewentualnie możemy nad tym się zastanowić w przyszłości, ale ono wynika 
wprost z przepisów. Na pewno jest zamysł taki, żeby wszystkie usługi w zakresie BHP 
były wykonywane przez służby BHP i osobę, która będzie zatrudniona, również 
szkolenia… podstawowe, bo tam są szkolenia, które wykonuje kierownik jednostki, to 
tego nie można ekskulpować, natomiast te, które są podstawowe, to będą wykonywane 
przez służbę. 

Następnie głos zabrał Radny K. Korczyński, który powiedział, że patrząc na 
zakres obsługi BHP, jest tutaj w punkcie „b”, pkt. 3 litera „b” bieżące informowanie 
dyrektorów jednostek obsługiwanych pracodawcy o stwierdzonych zagrożeniach. To 
słowo obsługiwanych pracodawcy, chyba jako pracodawcy, nie bardzo rozumiem. To 
sens ma, tylko brakuje słowa „jako pracodawców”- „bieżące informowanie dyrektorów 
jednostek obsługiwanych jako pracodawców”, bo to są role i obowiązki pracodawców 
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poszczególnych jednostek i ta osoba, pełniąca obsługę BHP ma informować jednego 
zbiorowego pracodawcę, czy jako pracodawców, wymienionych w zespole jednostek? 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że „jako pracodawcy” jest dobrze.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVI/186/2020 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia 
samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 
Drawskiego w Drawsku Pomorskim. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu darowizny nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej i spytała, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu darowizny nieruchomości. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła uchwałę Nr XXVI/187/2020 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu 
darowizny nieruchomości. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2020 roku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej i spytała, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2020 roku. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVI/188/2020 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2020 roku. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali projekt 
uchwały w wersji elektronicznej i spytała, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVI/189/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2020. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Punkt 13 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że z inicjatywy Wojewody 

Zachodniopomorskiego odbyło się spotkanie u Pana Wojewody z udziałem 
Burmistrzów, Wójtów zainteresowanych gmin, tzn. Ińsko, Kalisz Pomorski i Drawsko 
z udziałem Starostów Stargardzkiego i Drawskiego, co prawda ten wniosek nie dotyczy 
bezpośrednio Powiatu, bo dotyczy Gminy Ińsko i z wniosku wynikało, że Gmina Ińsko 
chciałaby podziału w części poligonu na rzecz swoją, a wchodzących w zakres 
obszarowy Gminy Drawsko i Gminy Kalisz. Podczas tego spotkania przedstawiłem 
stanowisko przygotowane przez poprzednią Radę, Radę z poprzedniej kadencji, gdzie 
Rada jednoznacznie się odniosła do tego, że  nie widzi takiej możliwości i ja to 
potwierdziłem, że jesteśmy zdecydowanie przeciwni podziałowi z wyłączeniem części 
poligonu Gminy Kalisz i Gminy Drawsko na rzecz Gminy Ińsko.  

 

Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała do Przewodniczących 
poszczególnych Komisji Stałych o jak najmniejszą liczbę posiedzeń, a jeśli będą 
musiały się odbyć to z obostrzeniami. Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała 
o tym, że trwają prace nad planem pracy Rady na rok 2021 i poprosiła Radnych  
o zgłaszanie swoich propozycji.  

Następnie głos zabrała Radna G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju, która poinformowała, że Komisja po sesji odbędzie posiedzenie 
dotyczące złożenia wniosków do budżetu Powiatu na rok 2021.  

 

Punkt 15 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 10:00 zamknęła XXVI sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 
 
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 

 

 

 
 


